
Zápisnica zo 43. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Markušovciach, ktoré sa 
uskutočnilo 28. septembra 2017 v zasadacej miestnosti Obecného úradu 
v Markušovciach 
 
Prítomní: 
Starosta obce: Marek Virág 
Poslanci: Bc. Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, Mgr. Lukáš Klučár 
(prišiel neskôr), Tomáš Klučár, Vladimír Macej (prišiel neskôr), MVDr. Gregor Mikolaj, Mgr. Jozef Palkovič 
 

Ďalší prítomní: 
Mgr. Margita Bednariková – samostatný odborný referent 
Mgr. Peter Formela – samostatný odborný referent 
Mgr. Veronika Geletková – samostatný odborný referent 
Eva Pavlíková – samostatný odborný referent  
Ján Jagáč – samostatný odborný referent 
Ing. Františka Šteinerová – hlavný kontrolór obce 
 

Neprítomní s ospravedlnením:  
Poslanci: Vierka Holečková, Ing. Radovan Rimbala 
  

Začiatok rokovania:  17:05 hod. 
Koniec rokovania:     22:00 hod. 
 

 Z technických príčin je na webovej stránke Obce Markušovce zverejnená len časť zvukového 
záznamu zo zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Markušovce otvoril a prítomných privítal starosta obce 
Marek Virág.  Prítomných bolo 7 poslancov. 
Starosta obce skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
Starosta obce prítomných oboznámil s programom zasadnutia podľa pozvánky: 
  

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia 
2. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola uznesení 
4. Správa o výsledku kontroly postupu obce pri poskytovaní dotácií občianskym združeniam, 

fyzickým osobám, právnickým osobám a ich zúčtovaní za rok 2015, 2016 pre obecné 
zastupiteľstvo 

5. Návrh na odpis pohľadávok 
6. Návrh na odpis pohľadávok z nedaňových príjmov obce 
7. Návrh na odvolanie Ing. Františky Šteinerovej z funkcie hlavného kontrolóra Obce 

Markušovce   
8. Žiadosti o poskytnutie dotácie v zmysle VZN č. 4/2016 a finančného príspevku 

8.1 Návrh na schválenie poskytnutia finančného príspevku v zmysle VZN č. 4/2016 pre 
Folklórny súbor Markušovčan 

8.2 Návrh na schválenie poskytnutia dotácie v zmysle VZN č. 4/2016 pre OZ MUSICA NOBILIS 
9. Návrh na schválenie rozšírenia Regionálnej skládky odpadov Kúdelník II. Spišská Nová Ves 

10. Návrh na 7. zmenu rozpočtu Obce Markušovce 
11. Rôzne 
12. Diskusia  
13. Interpelácia poslancov 
14. Záver  

 



Strana 2 z 11 
 

Z ROKOVACEJ MIESTNOSTI ODIŠIEL PETER FULLA. 
 
 MVDr. Gregor Mikolaj  navrhol doplniť do programu rokovania ako bod č. 10 Žiadosť o obnovenie 
nájomnej zmluvy na prenájom parciel – SHR Terézia Mikolajová. 
 
 Hlasovanie č. 1: Prítomní: 6 
                                  Za: 6 (Bc. Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Tomáš Klučár, 
                                             MVDr. Gregor Mikolaj, Mgr. Jozef Palkovič) 
                  Proti: 0 
                                 Zdržal sa: 0 
 
DO ROKOVACEJ MIESTNOSTI SA VRÁTIL PETER FULLA. 
 
Mgr. Miriama Farkalinová navrhla doplniť do programu rokovania ako bod č. 5 Správa o výsledku 
kontroly vyúčtovania dotácie pre SLOVAN FO Markušovce za rok 2015 pre OZ. 
 
Hlasovanie č. 2: Prítomní: 7 
                                   Za: 6 (Bc. Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Tomáš Klučár, 
                                              MVDr. Gregor Mikolaj, Mgr. Jozef Palkovič) 
        Proti: 0 
                                  Zdržal sa: 1 (Peter Fulla) 
 
Mgr. Jozef Palkovič navrhol doplniť do programu rokovania ako bod č. 8.3 Návrh na schválenie 
poskytnutia dotácie v zmysle VZN č. 4/2016 pre SLOVAN FO Markušovce. 
 
Hlasovanie č. 3: Prítomní: 7 

Za: 7 (Bc. Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
            Tomáš Klučár, MVDr. Gregor Mikolaj, Mgr. Jozef Palkovič) 

      Proti: 0 
                                  Zdržal sa: 0 

 
Starosta obce dal hlasovať o zmenenom programe zasadnutia.   
 

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia 
2. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola uznesení 
4. Správa o výsledku kontroly postupu obce pri poskytovaní dotácií občianskym združeniam, 

fyzickým osobám, právnickým osobám a ich zúčtovaní za rok 2015, 2016 pre obecné 
zastupiteľstvo 

5. Správa o výsledku kontroly vyúčtovania dotácie pre SLOVAN FO Markušovce za rok 2015 pre 
OZ 

6. Návrh na odpis pohľadávok 
7. Návrh na odpis pohľadávok z nedaňových príjmov obce 
8. Návrh na odvolanie Ing. Františky Šteinerovej z funkcie Hlavného kontrolóra Obce 

Markušovce   
9. Žiadosti o poskytnutie dotácie v zmysle VZN č. 4/2016 a finančného príspevku 

9.1 Návrh na schválenie poskytnutia finančného príspevku v zmysle VZN č. 4/2016 pre 
Folklórny súbor Markušovčan 

9.2 Návrh na schválenie poskytnutia dotácie v zmysle VZN č. 4/2016 pre OZ MUSICA NOBILIS 
9.3 Návrh na schválenie poskytnutia dotácie v zmysle VZN č. 4/2016 pre SLOVAN FO 

Markušovce 
10. Návrh na schválenie rozšírenia Regionálnej skládky odpadov Kúdelník II. Spišská Nová Ves 
11. Žiadosť o obnovenie nájomnej zmluvy na prenájom parciel – SHR Terézia Mikolajová 

12. Návrh na 7. zmenu rozpočtu Obce Markušovce 
13. Rôzne 
14. Diskusia  
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15. Interpelácia poslancov 
16. Záver  

 
 
Hlasovanie č. 4: Prítomní: 7 

   Za: 7 (Bc. Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
              Tomáš Klučár, MVDr. Gregor Mikolaj, Mgr. Jozef Palkovič) 
   Proti: 0 

                                  Zdržal sa: 0 
 

2. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Do návrhovej komisie starosta obce určil Petra Fullu, MVDr. Gregora Mikolaja a Alžbetu Frankovú. 
Za predsedu návrhovej komisie starosta obce určil Alžbetu Frankovú. 
 

Starosta obce za overovateľov zápisnice určil Mgr. Miriamu Farkalinovú a Tomáša Klučára. 
 

3. Kontrola uznesení 
Poslancom bola v materiáloch na rokovanie predložená 19. Správa o kontrole uznesení obecného 
zastupiteľstva vypracovaná hlavnou kontrolórkou. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu.  
Ing. Františka Šteinerová odprezentovala poslancom a prítomným hosťom informácie o kontrole 
uznesení, ktoré spracovala v 19. Správe o kontrole uznesení obecného zastupiteľstva.  
 
Alžbeta Franková sa opýtala Evy Pavlíkovej ohľadom vyplatenia schválených pozemkov – osobitný 
zreteľ. Uviedla, že pán Kopnický má na pozemku postavený dom, pozemok nie je vysporiadaný 
a stavebný úrad to nerieši. 
Eva Pavlíková  informovala, že pán Pecha príde koncom októbra a pán Kopnický na výzvy obecného 
úradu nereaguje. 
Starosta obce informoval, že sme obdržali oznámenie o úspešnosti schválenia Žiadosti o NFP za 
účelom realizácie projektu „Novostavba Materskej školy v Obci Markušovce“ (uznesenie č. 221/2017) 
a oznámenie o úspešnosti schválenia Žiadosti o NFP – Miestna občianska poriadková  služba v Obci 
Markušovce (uznesenie č. 234/2017), uviedol, že sa čaká na podpis zmluvy. 
Alžbeta Franková sa opýtala na komunitné centrum. 
Starosta obce odpovedal, že stále čakáme na oznámenie.  
 
NA ZASADNUTIE PRIŠIEL MGR. LUKÁŠ KLUČÁR (17:42). 
 
Starosta obce konštatoval: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce 
berie na vedomie: 
kontrolu uznesení. 
 

4. Správa o výsledku kontroly postupu obce pri poskytovaní dotácií občianskym 
združeniam, fyzickým osobám, právnickým osobám a ich zúčtovaní za rok 2015, 2016 
pre obecné zastupiteľstvo 

Poslancom bola Ing. Františkou Šteinerovou zaslaná Správa o výsledku kontroly postupu obce pri 
poskytovaní dotácií občianskym združeniam, fyzickým osobám, právnickým osobám a ich zúčtovaní 
za rok 2015, 2016 pre obecné zastupiteľstvo. 
Starosta obce udelil slovo Ing. Františke Šteinerovej, ktorá informovala poslancov o kontrole postupu 
obce pri poskytovaní dotácií občianskym združeniam, fyzickým osobám, právnickým osobám a ich 
zúčtovaní za rok 2015, 2016. 
 
Starosta obce konštatoval: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce 
berie na vedomie: 
správu o výsledku kontroly.  
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Starosta obce udelil slovo pánovi Mikolajovi, ktorý prišiel na zasadnutie obecného zastupiteľstva 
ohľadom žiadosti, ktorú podala o SHR Terézia Mikolajová – Žiadosť o obnovenie nájomnej zmluvy na 
prenájom parciel – SHR Terézia Mikolajová.  
Pán Mikolaj uviedol, že by si rád obnovil nájomcu zmluvu na prenájom parciel č. 3483/1, 3456/1, KN 
1551. Informoval, že jeho rodina obhospodarovala dané pozemky od roku 1991 a aj skôr.  
Starosta obce uviedol, že žiadosť navrhol pánovi Mikolajovi predložiť na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. Poznamenal, že je potrebné preveriť, či by bolo možné pozemky prenajať aj osobitným 
zreteľom.   
Pán Mikolaj uviedol, že daň za pozemky platí a pozemky má nahlásené aj na PPA. Poznamenal, že by to 
nedopadlo dobre, ak by prišla kontrola z hygieny a nemal by nájomnú zmluvu a hygiena tam nájde na 
pozemku kone.  
Starosta obce informoval, že na OcÚ bola doručená žiadosť od pani Veroniky Konkoľovej o prenájom 
pozemku CKN 3456/1 trvalé trávnaté porasty o celkovej výmere 3295m2 z dôvodu agroturizmu – 
pastva pre kone, výuka jazdy na koni. Žiadosť od pani Veroniky Konkoľovej sa odložila. 
Ing. Františka Šteinerová sa opýtala pána Mikolaja, do kedy znela posledná nájomná zmluva. 
Pán Mikolaj presne nevedel. 
 
NA ZASADNUTIE PRIŠIEL VLADIMÍR MACEJ (ČAS 18:15). 
 

5. Správa o výsledku kontroly vyúčtovania dotácie pre SLOVAN FO Markušovce za rok 
2015 pre OZ 

Alžbeta Franková navrhla doplniť do programu Správu o výsledku kontroly vyúčtovania dotácie pre 
SLOVAN FO Markušovce za rok 2015 pre OZ. 
Starosta obce udelil slovo Ing. Františke Šteinerovej, ktorá informovala poslancov o kontrole. Ing. 
Františka Šteinerová informovala, že kontrolu začala v januári 2017 a uviedla, že kontrolou bolo 
zistené, že nedošlo k porušeniu.  
 
Starosta obce konštatoval: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce 
berie na vedomie: 
správu kontroly SLOVAN FO Markušovce.  

 
6. Návrh na odpis pohľadávok 

Starosta obce konštatoval, že poslancom bol predložený písomný materiál a otvoril k tomuto bodu 
rozpravu.  
Alžbeta Franková sa informovala ohľadom bodov č. 4,5,6.  

4. Nedoplatky za služby na Zdravotnom stredisku za rok 2005, 2011 a II.-IV. 2012 v sume 
1122,35 € odpísať z účtu 318 – Pohľadávky z nedaňových príjmov obce. 

5. Neoprávnený predpis za sprostredkovanie internetových služieb za rok 2007 a 2008           
/nepodpísaná zmluva/. Sumu 398,32 € odpísať z účtu 318 - Pohľadávky z nedaňových 
príjmov obce. 

6. Predpísané PHM – súkromné jazdy na Alfe Romeo 159 za rok 2008 na základe uznesenia 
37/2011. Pohľadávku v sume 537,97 € odpísať z účtu 318 - Pohľadávky z nedaňových 
príjmov obce. 

 
Eva Pavlíková odpovedala, že v bode č. 4 ide o nedoplatky na Zdravotnom stredisku za služby MUDr. 
Hrebenárovej. V bode č. 5 nebola podpísaná zmluva s pánom Lisickým, nakoľko tvrdil, že internetové 
služby nevyužíval. V bode č. 6 boli za rok 2008 bývalému starostovi Ing. Šofrankovi predpísané 
súkromné jazdy na Alfe Romeo.  
 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh na uznesenie.  

 
Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce 
schvaľuje:  
odpísať pohľadávky z dôvodu nevymožiteľnosti: 
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1. Predpis na základe vystavenej faktúry dňa 14. 06. 2010 za knihu Životopisná 
encyklopédia významných žien a mužov Slovenska vrátane úroku a trov konania v sume 
806,63 €. Dňa 22. 11. 2011 čiastočná úhrada 500,00 € . Nedoplatok 306,63 € odpísať z 
účtu 378 – Iné pohľadávky. 

2. Predpísané nájomné nebytové firma HASPOL, spol. s.r.o. /deň výmazu spoločnosti              
05. 03. 2010/ za rok 2004 v sume 32,59 €, r. 2005 301,96 €, pokuta 154,35 a trovy 
konania 29,28 € . Spolu 518,18 € odpísať z účtu 318 – Pohľadávky z nedaňových príjmov 
obce. 

3. Predpísané nájomné nebytové v bývalej Materskej škole na Odorínskej ceste č. 26 za rok 
2012 a 2013 dlh 43,20 € a nájomné za pozemok Korytno II za rok 2000 v sume 28,86 €. 
Nájomcovia na výzvy a upomienky nereagovali a ďalšie vymáhanie by bolo 
nehospodárne. Dlh na nájomnom spolu 72,06 € odpísať z účtu 318 – Pohľadávky z 
nedaňových príjmov obce. 

4. Nedoplatky za služby na Zdravotnom stredisku za rok 2005, 2011 a II.-IV. 2012 v sume 
1122,35 € odpísať z účtu 318 – Pohľadávky z nedaňových príjmov obce. 

5. Neoprávnený predpis za sprostredkovanie internetových služieb za rok 2007 a 2008            
/nepodpísaná zmluva/. Sumu 398,32 € odpísať z účtu 318 - Pohľadávky z nedaňových 
príjmov obce. 

6. Predpísané PHM – súkromné jazdy na Alfe Romeo 159 za rok 2008 na základe uznesenia 
37/2011. Pohľadávku v sume 537,97 € odpísať z účtu 318 - Pohľadávky z nedaňových 
príjmov obce. 

 
Hlasovanie č. 5: Prítomní: 9 

   Za: 9 (Bc. Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
              Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, Vladimír Macej, MVDr. Gregor Mikolaj, 
             Mgr. Jozef Palkovič) 

                                   Proti: 0 
                                   Zdržal sa: 0 
                  Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 267/2017 
 

7. Návrh na odpis pohľadávok z nedaňových príjmov obce 
Starosta obce konštatoval, že poslancom bol predložený písomný materiál a otvoril k tomuto bodu 
rozpravu.  

 V rozprave nikto nevystúpil.   
 

 Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh na uznesenie.  
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce 
schvaľuje:  
odpísať pohľadávky z dôvodu nevymožiteľnosti 

1. Predpísané pokuty uložené obcou priestupky na úseku školstva (záškoláctvo) za rok 2008, 
2009 a ostatné priestupky (fajčenie vo vlaku) za rok 2012, 2013 spolu v sume 1467,61 € – 
odpísať z účtu 318 – Pohľadávky z nedaňových príjmov obce 

2. Nedoplatok za spotrebovanú elektrickú energiu za rok 2010, ul. Michalská 47/69 - Mačeková 
Mária v sume 1377,61 € z dôvodu úmrtia menovanej – odpísať z účtu 318 – Pohľadávky z 
nedaňových príjmov obce. 

 
Hlasovanie č. 6: Prítomní: 9 

   Za: 9 (Bc. Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
              Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, Vladimír Macej, MVDr. Gregor Mikolaj, 
             Mgr. Jozef Palkovič) 

                                   Proti: 0 
                                   Zdržal sa: 0 
                  Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 268/2017 
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8. Návrh na odvolanie Ing. Františky Šteinerovej z funkcie Hlavného kontrolóra Obce 
Markušovce 

        Starosta obce konštatoval, že poslancom bol predložený písomný materiál a otvoril k tomuto bodu 
rozpravu. 
Alžbeta Franková sa opýtala, čím Ing. Františka Šteinerová hrubo porušila povinnosti zamestnanca. 
Starosta obce uviedol, že tým, že sa neadekvátne správa k zamestnancom. 
Alžbeta Franková uviedla, že to nie je porušenie povinností zamestnanca.  
Starosta obce uviedol, že je tu aj Mgr. Peter Formela. Požiadal Mgr. Petra Formelu, aby sa k tomu 
vyjadril.  
Mgr. Peter Formela informoval, že v pracovnom poriadku je uvedené, že sa máme adekvátne správať 
k ostatným zamestnancom, dodržiavať morálku a slušné správanie voči kolegom. Poznamenal, že on 
problém s nikým nemá, jedine pani kontrolórka má zjavný problém s ním. Uviedol, že sa hrubo  osočila 
na jeho osobu. Ďalej poznamenal, že hlavná kontrolórka uviedla,  že sa pletie do Markušoviec, že čo tu 
robí a že sa nemá do tejto obce starať.  
Mgr. Peter Formela to vzal dosť osobne a vidí to ako nevhodné správanie.  
Alžbeta Franková uviedla, že áno, ale to nie je porušenie povinností.  
Tomáš Klučár uviedol, že hlavná kontrolórka je orgán, ktorá ma veci riešiť, ak vidí nejaké podozrenie. 
Taktiež bolo v správe uvedené, že hrubo porušila svoje povinnosti. Uviedol, že takisto ako starosta 
obce, keď jej vytiahol kábel od počítača zo zásuvky. Poznamenal, že by sa mal starosta obce taktiež 
trošku začať správať a ďalej uviedol, že sa divil Ing. Františke Šteinerovej, že to neriešila trestným 
oznámením a navrhol, aby sa pracovný úväzok Ing. Františke Šteinerovej zvýšil. 
Starosta obce uviedol, že Tomáš Klučár postupuje nemorálne, že najprv mala Ing. Františka Šteinerová 
0,3 úväzok, potom 0,4 úväzok.  
Alžbeta Franková uviedla, že to boli podmienky voľby. 
Mgr. Jozef Palkovič poznamenal, že ak je málo času na komunikáciu medzi zamestnancami, tak to 
zvýšenie úväzku by stálo za to. Uviedol, že by sa viac komunikovalo a doriešili by sa veci, ktoré je 
potrebné doriešiť. A možno aj na celý úväzok by bol potrebný pre hlavnú kontrolórku, aby kontrola 
bola hlbšia.   
Mgr. Peter Formela uviedol, že každý jeden nesúlad je Ing. Františka Šteinerová povinná informovať 
nadriadeného. 
Peter Fulla uviedol, že nie je prístup zo strany starostu a jeho poradcov. Ďalej uviedol, že by sa nemalo 
útočiť na toho, kto na chybu poukáže.  Mgr. Peter Formela uviedol, že nejde o to, či sa na chyby poukáže, 
ale akým spôsobom, a že tento postup platí aj pre kontrolórku tak isto, ako pre iných zamestnancov. 
Starosta obce uviedol, že sa domnievame, že podnety na RÚVZ a inšpekciu práce Košice podala Ing. 
Františka Šteinerová. 
Mgr. Peter Formela uviedol, že okrem iného Ing. Františka Šteinerová pravidelne zvyšuje hlas bez 
dôvodu. Ďalej uviedol, že od hlavnej kontrolórky nikdy nepočuť normálny tón a nemá problém s tým, 
čo robí, ale ako sa správa. 
Peter Fulla sa opýtal, či kvôli kriku na OcÚ sa má Ing. Františka Šteinerová odvolať. Mgr. Peter Formela 
uviedol, že keby sa Ing. Šteinerová rozprávala tak, ako my teraz, nebol by s jej prácou a fungovaním 
najmenší problém. 
 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh na uznesenie.  
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce 

A) odvoláva: 
na základe ustanovenia §11 ods. 4 písm. j) v nadväznosti na §18a ods. 9 písm. a) z funkcie Hlavného 
kontrolóra obce Ing. Františku Šteinerovú. 
 
Hlasovanie č. 7: Prítomní: 9 

   Za: 0 
     Proti: 8 (Bc. Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, 

                    Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, Vladimír Macej, MVDr. Gregor Mikolaj, 
                   Mgr. Jozef Palkovič) 

                                   Zdržal sa: 0 
Peter Fulla za daný návrh nehlasoval.                   
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9. Žiadosti o poskytnutie dotácie v zmysle VZN č. 4/2016 a finančného príspevku 

9.1 Návrh na schválenie poskytnutia finančného príspevku v zmysle VZN č. 4/2016 pre 
Folklórny súbor Markušovčan 

       Starosta obce konštatoval, že poslancom bol predložený písomný materiál a otvoril k tomuto bodu 
rozpravu.  
Tomáš Klučár uviedol, že si myslí, že podľa týchto všetkých bodov čo sú uvedené v žiadosti je žiadaný 
príspevok 150,- € málo. 
Starosta obce uviedol, že je to správna pripomienka. A navrhol navýšiť o 100 €. 
Poslanci poznamenali, že nemôžu, keďže v žiadosti Folklórny súbor Markušovčan žiada 150 €. 
 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh na uznesenie.  
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce 
schvaľuje:  
finančný príspevok v zmysle VZN č. 4/2016, čl. IX. vo výške 150 € pre Folklórny súbor Markušovčan. 
 
Hlasovanie č. 8: Prítomní: 9 

   Za: 9 (Bc. Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
              Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, Vladimír Macej, MVDr. Gregor Mikolaj, 
             Mgr. Jozef Palkovič) 

                                   Proti: 0 
                                   Zdržal sa: 0 
                                                                                           Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č.269/2017 
 

9.2 Návrh na schválenie poskytnutia dotácie v zmysle VZN č. 4/2016 pre OZ MUSICA 
NOBILIS 

       Starosta obce konštatoval, že poslancom bol predložený písomný materiál a otvoril k tomuto bodu 
rozpravu.  
Mgr. Margita Bednariková uviedla, že minulého roku bol problém s vyúčtovaním, žiadosť bola 
doručená neskoro. 
Poslanci uviedli, že v prípade problémov sa OZ dotácia v budúcnosti už neposkytne.  
Mgr. Jozef Palkovič navrhol, aby sa im poskytli finančné prostriedky až po vyúčtovaní akcie. 
 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh na uznesenie.  
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce 
schvaľuje:  
dotáciu v zmysle VZN č. 4/2016 vo výške 500,- € pre občianske združenie MUSICA NOBILIS na 
prípravu  a  realizáciu  koncertu  XXII. ročníka medzinárodného hudobného festivalu MUSICA NOBILIS 
v Letohrádku Dardanely s podmienkou, že dotácia bude vyplatená po predložení vyúčtovania. 
 
Hlasovanie č. 9: Prítomní: 9 

   Za: 9 (Bc. Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
              Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, Vladimír Macej, MVDr. Gregor Mikolaj, 
             Mgr. Jozef Palkovič) 

                                   Proti: 0 
                                   Zdržal sa: 0 
                                                                                          Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 270/2017 
 

9.3 Návrh na schválenie poskytnutia dotácie v zmysle VZN č. 4/2016 pre SLOVAN FO 
Markušovce 

Tento bod bol doplnený do programu rokovania Mgr. Jozefom Palkovičom. 
V rozprave nikto nevystúpil. 
 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh na uznesenie.  
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Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce 
schvaľuje:  
dotáciu v zmysle VZN č. 4/2016 vo výške 3.500,- € pre občianske združenie SLOVAN FO Markušovce 
podľa predloženej žiadosti. 
 
Hlasovanie č. 10: Prítomní: 9 

      Za: 9 (Bc. Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
                 Mgr. Lukáš Klučár Tomáš Klučár, Vladimír Macej, MVDr. Gregor Mikolaj, 
                Mgr. Jozef Palkovič) 

                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
                                                                                  Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 271/2017 

 
10. Návrh na schválenie rozšírenia Regionálnej skládky odpadov Kúdelník II. Spišská Nová 

Ves 
Starosta obce konštatoval, že poslancom bol predložený písomný materiál a otvoril k tomuto bodu 
rozpravu.  
Ing. Františka Šteinerová sa opýtala, že prečo Obec Markušovce má dávať súhlas. 
Starosta obce odpovedal, že sú tam aj pozemky Obce Markušovce. 
MVDr. Gregor Mikolaj navrhol priložiť ku súhlasnému stanovisku aj podmienku, aby nám znížili 
poplatok za uloženú tonu odpadu o 10 %. 
Ján Jagač uviedol, že obec bude stále poberať 9 % z celkového uloženia odpadu na skládke.  
 
ZO ZASADNUTIA ODIŠIEL VLADIMÍR MACEJ A MVDR. GREGOR MIKOLAJ (ČAS 20:40). 
 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh na uznesenie.  
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce 

a) berie na vedomie:  
informáciu o zámere spoločnosti Brantner Nova, s.r.o. ohľadom rozšírenia Regionálnej skládky 
odpadov Kúdelník II. v Spišskej Novej Vsi o 4. a 5. etapu s predpokladanou celkovou životnosťou 
skládky do roku 2042, 
 

b) súhlasí: 
a podporuje rozšírenie Regionálnej skládky odpadov Kúdelník II. Spišská Nová Ves o 4. a 5. etapu , 
nakoľko táto skládka je stabilizačným prvkom pre zachovanie trvale udržateľného rozvoja 
odpadového hospodárstva obcí a miest regiónu Spiš. 
 
Hlasovanie č. 11: Prítomní: 7 

     Za: 4 (Bc. Klára Čechová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, Mgr. Jozef  Palkovič) 
                                    Proti: 1 (Mgr. Lukáš Klučár) 
                                    Zdržal sa: 2 (Mgr. Miriama Farkalinová, Tomáš Klučár) 
 
                                                                                          Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 272/2017 
 

11. Žiadosť o obnovenie nájomnej zmluvy na prenájom parciel – SHR Terézia Mikolajová 
Žiadosť bola doplnená do programu zasadnutia poslancom MVDr. Gregorom Mikolajom.  
Alžbeta Franková navrhla preveriť formálny stav. 
Mgr. Lukáš Klučár navrhol danú situáciu riešiť upozornením s pani Konkoľovou.  
 

12. Návrh na 7. zmenu rozpočtu Obce Markušovce 
Starosta obce konštatoval, že poslancom bol predložený písomný materiál a otvoril k tomuto bodu 
rozpravu. Udelil slovo Mgr. Margite Bednarikovej, ktorá vysvetlila, že na základe uznesenia obecného 
zastupiteľstva obce Markušovce č. 266/2017 zo dňa 24. 08. 2017 sa ruší rozpočtové opatrenie                    
č. 5/2017 na vedomie obecnému zastupiteľstvu Markušovce, nakoľko v rozpočtovom opatrení                  
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č. 4/2017 pod bodom B. bola zahrnutá čiastka transfer pre ZŠ s MŠ (prenesené kompetencie) vo výške 
2 689,- € v bežných príjmov a v bežných výdavkov. 
Ďalej Mgr. Margita Bednariková predložila obecnému zastupiteľstvu Rozpočtové opatrenie č. 6/2017.  
 
Starosta obce uviedol, že na kontrolnom dni sa dohodlo, že na zasadnutí obecného zastupiteľstva sa 
odkonzultuje zábradlie na roh kultúrneho domu.  
Mgr. Jozef Palkovič sa opýtal, či sa spravil zápis z kontrolného dňa. 

       Mgr. Peter Formela odpovedal, že zápis je pripravený a zaslaný projektantom na vyjadrenie 
a pripomienkovanie, nakoľko sa nespravil na mieste a v piatok prebehlo aj stretnutie s prof. Ing. arch. 
Petrom Pásztorom, PhD., z ktorého zápis je jeho súčasťou. Ing. arch. Lukáš Sečka zaslal starostovi obce 
list s absolútnym nesúhlasom od prof. Ing. arch. Petra Pásztora, PhD. potom boli doručené 
pripomienky, všetko sa zapracuje a odošle. 
Zápis z kontrolného dňa, ktorého sa zúčastnili prof. Ing. arch. Peter Pásztor, PhD., Ing. arch. Lukáš Sečka 
a Ing. Anton Merjavy bude spracovaný a zaslaný.   
Alžbeta Franková uviedla, že poslanci na kontrolnom dni, kde bol prof. Ing. arch. Peter Pásztor, PhD. 
neboli. 
Mgr. Peter Formela uviedol, že záznam bude spoločný.  
Poslanci sa opýtali, čo bolo povedané na kontrolnom dni.  
Mgr. Peter Formela odpovedal, že uviedli, že  nesúhlasia s daným  riešením, i keď podľa  výsledkov, čo 
tu boli pred týždňom v piatok, že si vedia predstaviť tieto zmeny. Ale zase v pondelok hovorili opačné 
stanovisko. 
Alžbeta Franková poznamenala, že prečo by mal byť jeden súhrný zápis z oboch dní. 
Mgr. Jozef Palkovič sa opýtal, ako sa to bude ďalej riešiť. Lebo keď oni dajú nesúhlasné stanovisko, čo 

        možno už aj dali (poznamenal, že záznam nečítal), ako sa potom bude robiť započítavanie pohľadávok, 
alebo ako sa to urobí pri kolaudácií. Čo, ak sa ostatné firmy odvolajú, kto si to vezme na triko, kto je za 
to zodpovedný. 
Mgr. Peter Formela uviedol, že je to v priebehu riešenia. Uvidíme, či zastavíme stavebné konanie. Niečo 
iné bolo povedané v piatok, niečo iné v pondelok v liste. 
Mgr. Jozef Palkovič sa opýtal, či stavba beží ďalej. 
Mgr. Peter Formela odpovedal, že áno. 
Mgr. Jozef Palkovič poznamenal, že niečo bolo naprojektované, nesedelo to. Ing. Anton Merjavy 
rozhodol, že sa to bude robiť inak, na čo podľa názoru Mgr. Jozefa Palkoviča nemal právo. 
Peter Fulla sa opýtal, či sa to teraz robí podľa iného projektu. 
Starosta obce uviedol, že k tomu sa zatiaľ nebudeme vyjadrovať, je to v štádiu riešenia. Požiadali sme 
firmu, aby urobila zameranie na základe odporúčania pána prof.  Ing. arch. Peter Pásztor, PhD.  
Fulla uviedol, že Ing. Anton  Merjavy povedal, že keby robili podľa projektu prof. Ing. arch. Petra 
Pásztora, PhD. a Ing. arch. Lukáša Sečku, tak že by to bolo 5 metrov pod terénom. Kvôli tomu sa projekt 
nedodržiava. 

       Starosta obce uviedol, že tam to nie je dodržané, kde to klesalo. Ďalej uviedol, že sa vyjadrovať nebude, 
je to v štádiu riešenia. 
Mgr. Jozef Palkovič požiadal o preposlanie vyjadrenia a zápisu prof. Ing. arch. Petra Pasztora. 
 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla pozmeňujúce návrhy.  
 
Schody ku kostolu – 950,- €, Chodník, zábradlie + 950,- € 
 
Hlasovanie č. 12: Prítomní: 7 

 Za: 7(Bc. Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
               Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, Mgr. Jozef Palkovič) 

                                    Proti: 0 
                                    Zdržal sa: 0 
 
Položka Nájomné odpadových nádob vylúčiť 500 €   
 
Hlasovanie č. 13: Prítomní: 7 

      Za: 6 (Bc. Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 



Strana 10 z 11 
 

                 Tomáš Klučár, Mgr. Jozef Palkovič) 
                                    Proti: 0 
                                    Zdržal sa: 1 (Mgr. Lukáš Klučár) 
 
Mgr. Jozef Palkovič požiadal o zaslanie cenovej ponuky, aby firma Bobor O. k. s.r.o Spišská Nová Ves  
vypracovala výkaz výmer na balkóny, betón, zateplenie, zábradlie. 
Starosta obce uviedol, že súťaž sa môže zrušiť.  
Mgr. Jozef Palkovič uviedol, aby sa súťaž zatiaľ nerušila, po vypracovaní sa uvidí. Mgr. Jozef Palkovič 
navrhol, aby sa to v zime nerobilo. 
 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh na uznesenie.  
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce 
schvaľuje: 
Rozpočtové opatrenie č. 7/2017 
 
V súlade s § 14 zákona ods. 2 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov. 
 
1. Presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia 
celkové príjmy a celkové výdavky podľa § 14, ods. 2, písmeno a) 
Bežné výdavky: 
0320 637006 – lekárske prehliadky – z dotačných finančných prostriedkov   - 286,28 € 
0320 637006 – lekárske prehliadky – vlastné FP     + 286,28 € 
ZŠ – originálne kompetencie          - 188,00 € 
ZŠ – 5 % spoluúčasť na školského psychológa      + 188,00 € 
0111 633006 KD chodník – zábradlie       + 950,00 € 
0520 635006 – čerpačka Jareček                             -  8.500,00 € 
Kapitálové výdavky: 
717 Betónový prístrešok a oplotenie  ČS                               + 7.900,00 € 
Stavebný dozor          + 600,00 € 
Schody ku kostolu a chodníky        -  950,00 € 
 
3. Podľa § 14 odst. 2, písmeno c) - povolené prekročenie a viazanie výdavkov podľa § 14, 
ods. 2, písmeno c) 
Bežné výdavky: 
0111 633002 -  výpočtová technika                  + 100,00 € 
0320 633007 – špeciálny materiál PO         + 31,00 € 
0320 637006 – lekárske prehliadky                  + 200,00 € 
0520 635006 – údržba ČOV Jareček strecha, oplotenie                           + 4.700,00 € 
0560 637004 - deratizácia                    + 800,00 € 
0660 635006 – údržba bytovky Školská                             + 2 700,00 € 
0760 637005 - štúdia, posudky                                     + 50,00 € 
 

       3. rozpočtové opatrenia povolené prekročenie a viazanie finančných operácií podľa § 14, ods. 
2, písmeno d) 
Finančné operácie príjmy  
431 - SABAR               + 37 515,59 € 
Finančné operácie výdavky 
431 – SABAR              + 37 515,59 € 
 
Hlasovanie č. 14: Prítomní: 7 

 Za: 7 (Bc. Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Peter Fulla, 
                   Mgr. Lukáš Klučár, Tomáš Klučár, Mgr. Jozef Palkovič) 
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                                    Proti: 0 
                                    Zdržal sa: 0 
                                                                                          Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 273/2017 
 

13. Rôzne  
V tomto bode nikto nevystúpil. 

 
14. Diskusia  

V diskusii nikto nevystúpil. 
 

15. Interpelácia poslancov 
Mgr. Lukáš Klučár upozornil na bývalý zberný dvor na ulici Sv. J. Nepomuckého a uviedol, že je 
potrebné kontaktovať  majiteľa. Dvor je otvorený, je tam skládka železa, strecha je strhnutá. Bolo by 
dobré zaslať majiteľovi  upozornenie, v prípade nereagovania udeliť pokutu na základe zákona 
o odpadoch. 
Mgr. Jozef Palkovič uviedol, že SLOVAN FO Markušovce majú schválené finančné prostriedky na mreže 
– šatňa a zatiaľ to zrealizované nebolo. 
Starosta obce uviedol, že bola dohoda s pracovníkmi OcÚ - Stanom Šteinerom, že sa kúpi železo 
a mreže sa urobia. Bude potrebné osloviť firmu, aj keď sme chceli ušetriť.  
Taktiež  je potrebné urobiť septik - šatne SLOVAN FO Markušovce. 
Alžbeta Franková poznamenala, že už od minulého roka je sľúbené, že sa bude pokračovať v prácach 
na hokejovom ihrisku.   
Mgr. Peter Formela uviedol, že prebieha komunikácia so ŽSR, už je aj zamerané a do konca roka bude 
klzisko splnené oficiálne. 
 

16. Záver  
Starosta obce prítomným poďakoval za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
V Markušovciach, 04. 10. 2017 
Zapísala: Mgr. Veronika Geletková 
 
 
Overovatelia zápisnice:   Mgr. Miriama Farkalinová, v.r.   ..................................................... 

 
 
                                                        Tomáš Klučár, v.r.                  ..................................................... 

 
 
 
 
 
 
         
        Marek Virág, v.r.     
                                                      starosta obce 


